
  

Geachte leden van de Gemeenteraad,

Middels deze mail wil ik u benaderen betreft het probleem geluids overlast Goudasfalt.

Wij (een gezin met jonge kinderen) wonen al een geruime tijd aan de Nieuwe Veerstal in 
Gouda, 
precies tegenover wat nu Goudasfalt is, dat is hemelsbreed 80 meter.

Ten tijde van de Koudasfalt fabriek hadden wij geen enkele overlast van de industrie.
Tijdens de beoogde start-up van Goudasfalt ben ik vol goede moed ook aanwezig geweest bij 
de participatie avonden. 
Goudasfalt was toen nog een project ‘van en voor de stad’, een levendige oever met 
kleinschalige bedrijvigheid en een incidenteel evenement 
(niet categorie house party).

Na grote overlast ben ik met een aantal andere omwonenden in 
bezwaar gegaan en via de rechter dit bezwaar gewonnen. 
Ik heb meegedaan met het Peutz onderzoek in de hoop de geluidsoverlast te beperken en 
betere leefomstandigheden te verkrijgen 
voor mijn gezin met jonge kinderen en mijn vrouw die in de zorg werkt. 
Tot mijn verbazing lees ik nu dat het gemeentebestuur in plaats van de geluidsoverlast te 
beperken 
het aantal festivaldagen met geluid boven de maximale norm zeer veel wil verhogen. 
Dit betekent voor mijn gezin en andere omwonenden dat wij in de zomertijd bijna alle 
weekenden 
de hele dag en avond meer geluid in huis hebben dan wettelijk is toegestaan. 
Dit is tegen de uitkomsten van het Peutz rapport en de rechterlijke uitspraak. 
De eerlijkheid gebiedt mij te zeggen dat ik van Koudasfalt minder geluidsoverlast had dan van 
Goudasfalt.

Als voorbeeld is het:
-Onacceptabel dat schilderijen ed. van de muur trillen door een constante beat van 12 uur s 
middags tot 11 uur in de avond.
-Dat iedereen in huis maar wakker moet blijven totdat het 'over' is.

We kunnen niet wegkijken, weglopen of de oren dicht doen, er is geen ontsnappen aan. 
Dit is een serieuze inbreuk op ons leefgenot en zeer ongezond. 
De reden dat het Lowlands festival ver weg in de Flevopolder wordt gehouden is
omdat daar ‘bijna’ niemand woont. 
Goudasfalt ligt aan de rand van de stad, in de drukbevolkte Randstad het 
in een woonomgeving en daarom alleen al is het terrein gewoon ongeschikt voor grootschalige 
evenementen met geluidsoverlast, 
kleinschalige evenementen zijn uiteraard prima en welkom.
Daarom richt ik nu tot u als gemeenteraad als volksvertegenwoordiging en behartiger van de 
belangen van alle Goudse inwoners.

" Samen een fijn Gouda voor iedereen"
Ik hoop op u antwoord,
Met Vriendelijke Groet,
CONTACTGEGEVENS BEKEND BIJ GRIFFIE


